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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
            Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Dean Milevoj (IDS – HNS - HSU) je na 21. 

redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 30. siječnja 2019. godine postavio 

vijećničko pitanje: 

 

„Budući da je dio županijske ceste 5081 u naselju Vinež na potezu od cca trgovine Opskrbni 
centar vlasništvo poduzeća Jedinstvo pa do skretanja prema Marciljanima i Goljima kod 
osnovne škole u Vinežu, u jako lošem stanju, da li Grad Labin poduzima određene mjere 
kako bi se ta prometnica adekvatno sanirala, tj. da se zamjeni kompletni asfaltni zastor. 
 
Na toj se prometnici često djelomično intervenira u smislu popunjavanja asfaltom udarnih 
rupa koje se stvore u zimskim uvjetima, tako da je kolnik na više mjesta izvitoperen i 
predstavlja ozbiljnu opasnost za sudionike u prometu. 
 
Od skretanja kod osnovne škole pa do trgovine poduzeća Jedinstvo na Vinežu prometnica 
je sanirana, ali od trgovine Jedinstva prema kružnom toku kod komunalnog poduzeća 1.Maj 
u dužini od cca 200 m stanje kolničkog zastora je jednako loše kao i u gore opisanom dijelu 
prometnice. 
 
Molim Vas da mi odgovorite, budući da je to županijska cesta, da li se možda u suradnji sa 
Županijskom upravom za ceste poduzimaju određene radnje kako bi se ta prometnica čim 
prije sanirala.“ 
 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, Gradonačelnik Grada Labina: 

  
„Poštovani, 

zahvaljujem na postavljenom pitanju.  
Točno je da je ova prometnica u vrlo lošem stanju, ova prometnica je u nadležnosti 

Županijske uprave za ceste, Grad Labin ima sa Županijskom upravom za ceste dobru 

suradnju i Županijska uprava za ceste je u ovoj godini upravu tu prometnicu stavila u svoj plan 

i kompletna dionica na potezu od Kožljeta prema kružnom toku kod TD 1. MAJ LABIN će biti 

sanirana i promet na ovoj prometnici će se dovesti u tehnički ispravno stanje.“ 

 
Sa poštovanjem,  

 

                                              v.d. Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 


